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Svar på fullmäktigefråga från Jenny 
Sellsve (S) om primärvården i 
Östersund
Jenny Sellsve har inkommit med en fullmäktigefråga om primärvården i Östersund. Frågan 
ska besvaras av hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Tom Silverklo (C).

Jenny Sellsve frågar:
Vilka planer finns och vilka förändringar ser regionens majoritet på regionens organisation 
av primärvården i Östersund på kort och lång sikt?

Svar på frågan:
Sjukvården står inför stora utmaningar, både medicinskt och ekonomiskt. Det ställer krav 
på Region Jämtland Härjedalen att hantera resurserna på rätt sätt för att uppnå en 
kvalitativ, säker, jämlik och jämställd sjukvård för alla medborgare. Detta samtidigt som vi 
måste få ordning på ekonomin och nå en budget i balans före mandatperiodens slut. 

Inom sjukvården pågår ett omställningsarbete mot god och nära vård, som innefattar många 
olika delar. Primärvården, med hälsocentraler i egen regi och alternativa utförare, ska bli en 
tydlig bas och första linje som utgör grunden för en god och nära vård. Primärvården ska 
vara den sammanhållande länken för patienten och ha ett större ansvar, varför 
primärvårdens andel av de totala resurserna för hälso- och sjukvård ska öka. En 
resursomfördelning för att stärka upp primärvården har inletts. Vidare ska innovationer, 
digitalisering och nya arbetsmetoder möjliggöra en närmare och mer tillgänglig vård.

Det pågår ett arbete gällande strukturen i primärvården i Östersund och ett förslag till 
långsiktig strategi ska läggas fram före årsskiftet. Samtidigt görs i nuläget en översyn av hur 
problemen i Odensala hälsocentral ska hanteras. En dialog förs även med fastighetsägaren 
om Z-gränds hälsocentral. Detta med anledning av önskemål om att utveckla fastigheten, 
vilket skulle komma att påverka hälsocentralens verksamhet.
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